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Onze nieuwe raadsleden
Op de gemeenteraad van 11 september legde Tilde 
Vandenbroucke voor Open Vld de eed af als 
gemeenteraadslid en Claudine Vandenhove als lid 
van het Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst. 

In juli nam onze fractievoorzitter Geoffrey 
Verleyen  ontslag in de gemeenteraad om 
meer tijd te kunnen besteden aan zijn 
gezinsleven en zijn werk.  Wij wensen  
Geoffrey van harte te bedanken  voor zijn 
jarenlange inzet  in Zingem en Kruisem.

Filip Geysens  wordt  opnieuw onze   
fractievoorzitter in de gemeenteraad en 
vertegenwoordiger in de politieraad.  Filip is 
als gemeenteraadslid al 23 jaar actief in de 
gemeentepolitiek en hij wordt reeds 
jarenlang door meerderheid en oppostie erg 
gewaardeerd  omwille van zijn kritische maar 
constructieve tussenkomsten. 

Tilde Vandenbroucke is sinds 2020 de   
afdelingsvoorzitter van Open Vld 
Kruisem.  Tilde  is reeds sinds 2012 actief in 
onze partij en sinds 2019 lid van het Bijzonder 
Comité Sociale Dienst. Tilde volgt  Geoffrey 
op als gemeenteraadslid.

Claudine Vandenhove maakt sinds 2012 
actief deel uit van het team van Open Vld 
Kruisem.        Wij zijn verheugd dat Claudine  
lid wordt van het Bijzonder Comité voor 
de Socialie Dienst.

Ons team is paraat:  wij zijn er voor u. 



Op de vroegere stortsite in de Meirestraat werd PFAS-vervuiling vastgesteld.

Schepencollege vindt 
de PFAS-vervuiling

niet belangrijk ... dus 
zetten de raadsleden 
het thema maar zelf

op de agenda.
Filip Geysens

PFAS-vervuiling: 
oppositie stelt vragen
De PFAS-vervuiling in onze gemeente kwam 
onlangs opnieuw in het nieuws toen bleek dat 
sommige buurtbewoners rond vervuilde sites, 
hoge PFAS-waarden in het bloed hadden.

Eind juni had milieu-actiegroep Climaxi 
bloedafnames laten uitvoeren bij een 
aantal inwoners die dicht bij een aantal  sites 
wonen waar sprake is van een historische 
PFAS-vervuiling.  Het schepencollege bleef 
na de bekendmaking van deze resultaten 
angstvallig stil en dus werden er op de 
gemeenteraad van september door alle 
oppositiepartijen vragen gesteld over dit 
dossier.  Hieronder een samenvatting van 
de antwoorden van het schepencollege. 

Er waren in onze gemeente 4 sites waar een 
vervuiling werd vastgesteld. Drie daarvan 
door het gebruik van PFAS-houdend 
schuim: de brandweersite,  site Mc Donalds 

en site Kerkakkers. Op al deze sites is de 
vervuiling ondertussen gestopt maar is 
bijkomend  onderzoek in een aantal 
gevallen nog bezig.

In de buurt van de stortsite in de 
Meirestraat, waar  de  stortactiviteit werd 
stopgezet in 1982, moeten een 2-tal 
percelen richting E17  nog onderzocht 
worden. Hiervoor werd gewacht op 
toestemming van de eigenaars. 
Er zijn voorlopig geen aanwijzingen van 
grondwaterverontreiniging buiten de 
huidige No Regret Zone. Er zijn evenmin 
aanwijzingen dat de kwaliteit van het water 
van de Zaubeek wordt beïnvloed door het 

stort. Er loopt wel nog steeds een periodiek 
onderzoek naar de kwaliteit van het grondwater 
op en rond de site.
N.a.v. de vele vragen heeft de gemeente nu ook een 
FAQ-pagina over dit dossier op haar website.



Nieuwbouw voor kunstonderwijs en 
jeugdheem op één en dezelfde campus?

Afbraak + 
nieuwbouw
witte villa.

Kostprijs meer dan
 4 miljoen euro! 

Filip Geysens

Open Vld Kruisem nodigt u heel graag uit: 
U bent van harte welkom vanaf 11u30 in De Mastbloem in 
Kruishoutem. Afhaling in Zingem is mogelijk in De Korenbloem 
tussen 10u30 & 11u30. Volgend jaar doen we dit dan net andersom.

Keuze in buffetvorm met tweede ronde:
 Rundstong in madeirasaus (20 €)  /  Stoofpot wangetjes brunoise (20 €)
 Zalm in scampi mousseline saus (22 €) /   Balletjes in tomatensaus (20 €)
Alle gerechten worden geserveerd met groentjes & kroketten.
Kinderen t.em.12 jaar eten aan 12 €.
Wij voorzien een gratis aperitief voor leden op vertoon van lidkaart.

Inschrijving kan via onze bestuursleden, telefonisch op 0478/
48.45.04 of via email openvld.kruisem@gmail.com.
Graag tot dan!

Het gemeentebestuur is van plan om 
de witte villa te slopen en er een 
nieuwbouw op te trekken. Daar wil 
men dan de buitenschoolse 
kinderopvang en speelpleinwerking 
onderbrengen. De kosten zullen 
oplopen  tot meer dan 4 miljoen euro!!!

De plannen om samen met 
Bernardusscholen Oudenaarde achter de 
Mastbloem een nieuwe school voor 
secundair onderwijs te bouwen, zijn 
ondertussen 'on hold' gezet. Het zou een 
gebouw met gedeeld gebruik worden waar 
ook het kunstonderwijs terecht kan. 
Bernardusscholen wil echter  prioriteit  
geven aan andere investeringsprojecten. 

Open Vld Kruisem is geen voorstander van 
het idee om in Kruisem te investeren in 
gebouwen voor secundair onderwijs omdat 
het onderwijsaanbod rondom ons (Deinze, 
Oudenaarde, Waregem) al heel erg groot is.
Desondanks zijn wij er wel van overtuigd dat 
er een grote nood is aan nieuwe huisvesting 
voor het kunstonderwijs. De stilstand in dit 
dossier is in dat opzicht geen goed nieuws.

Als het schepencollege doorzet met de 
plannen voor de sloop van de witte villa dan 
zal de speelpleinwerking en de 
buitenschoolse kinderopvang wel in een 
mooi, nieuw en duur gebouw terecht 
kunnen. Maar het kunstonderwijs blijft 

jammer genoeg wel achter in oude 
gebouwen.

Wij vragen daarom om de plannen voor de 
witte villa stop te zetten en het voorziene 
budget te investeren in één moderne 
campus achter de Mastbloem waar zowel 
kunstonderwijs, speelpleinwerking en 
kinderopvang terecht kunnen.
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Wil je samen met ons bouwen aan een 
mooier Kruisem en beter land?

Liberale oplossingen 
voor mensen die werken
Op zaterdag 23 september werd Tom 
Ongena door de leden van Open Vld 
verkozen tot de nieuwe voorzitter van 
de liberale partij. “We moeten zorgen 
voor meer helpende handen in de 
kinderopvang, bedrijven helpen met de 
krapte op onze arbeidsmarkt en zorgen 
dat werken loont. Dat doen we onder 
meer door het uitbreiden van de liberale 
jobbonus", aldus Ongena tijdens zijn 
overwinningsspeech.

Liberale bouwstenen in 
Vlaamse begroting
De Vlaamse regering komt met liberale 
oplossingen voor iedereen die werkt. Daar 
zorgden onze Vlaamse ministers Bart Somers 
en Lydia Peeters voor.

We breiden de liberale jobbonus uit. “Wie een 
brutoloon heeft onder €3100 zal een 
jobbonus tot jaarlijks €700 netto krijgen. We 
belonen zo meer dan 1 miljoen werkende 
Vlamingen voor hun inspanning”, zegt 
Vlaams viceminister-president Bart Somers.  

Daarnaast zorgen we dat werken mogelijk 
blijft door fors te investeren in kinderopvang. 
De liberale insteek zorgt voor meer helpende 
handen in de kinderopvang en voor meer 
betaalbare plaatsen. Het wordt daarnaast 
voor de kinderopvangers financieel 
interessant om mensen aan te werven die 
specifieke administratieve en huishoudelijke 
taken uitvoeren in een kinderopvang of 
crèche. Terwijl de extra werkkracht 
boodschappen doet en zich met de 
administratie bezighoudt, kan de 
kinderverzorger zich op zijn kerntaak 
focussen. Met de belofte van fiscaal gunstige 

maatregelen, moedigen we dan weer 
bedrijven aan om te investeren in 
kinderopvang; in hun eigen gebouwen of in 
plaatsen buitenshuis.

Nieuwkomers aan de slag
Voor de liberalen was het belangrijk dat de 
Vlaamse Regering tijdens deze begroting 
verder inzet op het activeren van 
nieuwkomers. We maken middelen vrij om 
nieuwkomers vanaf dag één aan de slag te 
krijgen. Daarnaast begeleiden we hen nog 
beter naar knelpuntberoepen. Met het 
turboplan in inburgering willen we onder 
andere zorgen dat nieuwkomers zonder 
diploma een opleiding kunnen volgen op de 
werkvloer. Zo willen we nieuwkomers sneller 
aan de slag krijgen. Nieuwe richtlijnen zorgen 
er ook voor dat de diploma’s van 
hooggeschoolde nieuwkomers beter erkend 
worden: opnieuw een ingreep om meer 
nieuwkomers aan de slag te krijgen, ook op 
hogere niveaus.

  

Leerlingenvervoer
We maken ten slotte financiële middelen vrij 
om ervoor te zorgen dat elk kind vlot naar 
school en terug naar huis kan. Het bijzonder 
leerlingenvervoer krijgt zo onze volste 
aandacht. “Voor het bijzonder 
leerlingenvervoer zorgen we voor een 
structurele oplossing, met een jaarlijkse 
investering van 30 miljoen euro”, zegt 
minister van Mobiliteit Lydia Peeters.

Welkom bij ons team

Liberaal gezinde en neutrale 
Kruisemnaren die constructief 
aan gemeentepolitiek willen 
doen,   verwelkomen wij graag  in 
ons team.

Het zijn geen gemakkelijke tijden om 
aan politiek te doen.   Er is weinig 
nuance in het politieke debat. Sterk 
beleid loopt weinig in de kijker en wat 
minder goed gaat wordt vaak door de 
media overvloedig en sensationeel 
aan bod gebracht.

Open Vld  Kruisem laat zich hierdoor 
niet uit het lood slaan: als grootste  
oppositiepartij in Kruisem blijven wij   - 
zoals men van ons gewoon is -   op een 
positief-kritische manier oppositie 
voeren.  Wij blijven focussen op wat 
telt in de gemeente Kruisem.  
Beluister de live streams van 
de gemeenteraad op https://
www.kruisem.be/onze-
gemeente/bestuur/
gemeenteraad/gemeenteraad-
online-beluisteren.

In de aanloop naar de gemeente-
raadsverkiezingen van oktober 2024, 
versterken wij graag ons team met  
Kruisemnaren die het verschil willen 
maken.  Ook wie op een onafhankelijke 
manier in de gemeentepolitiek wil 
stappen is bij ons van harte welkom.

Aarzel niet om ons aan  te spreken voor 
een eerste vrijblijvend contact.

Word lid van onze partij voor vrijheid en vooruitgang via openvld.be!

Stuur ons al je vragen en suggesties via openvld.kruisem@gmail.com, +32 
478 48 45 04, https://www.facebook.com/openvldkruisem of 
info@openvld.be!

Volg ons op


